



Aurion A/S

Demeter und Bio-Cerealien und Getreideprodukte

Demeter Pioniere

Wenn Sie in den nördlichsten Teil Dänemarks reisen, finden Sie eine der ältesten Bio- und Demeter-Getreidemöhlen des Landes. Aurion wurde 1974 mit dem alleinigen Ziel gegründet, bio und biodynamische Getreideprodukte herzustellen. Damals Bio- und Demeter-Pioniere, heute Bio- und Demeter-Vorreiter.

Wir basieren unsere Arbeit auf dem fundamentalen Glauben an das Gleichgewicht zwischen Mensch und Natur. Nachhaltigkeit ist daher ein Eckpfeiler unserer Produktion.

Aurion bietet die größte Auswahl an alten Getreidesorten in Skandinavien und eine große Auswahl an Demeter- und Bio-Getreideprodukten. Der Großteil aller Getreidearten wird von dänischen Landwirten produziert und alle Produkte sind Demeter oder Bio.

Unsere Liebe zu natürlichen Qualitätsprodukten ist ein ständiges Leitprinzip im Unternehmen.

Glutenfreie Convenience-Produkte

Unsere glutenfreie Produktpalette ist die größte in Dänemark und wir produzieren eine große Anzahl glutenfreier Convenience-Produkte, wie z.B. Müsli und Granola, Kuchen, Brötchen, Brei usw. Keine Zusatzstoffe, reine und schmackhafte Produkte.

Möchten Sie mehr wissen?

Bitte wenden Sie sich an Geschäftsführer Brian Tholstrup Nybo:
Tel. +45 2014 0721 E-Mail brian@aurion.dk

Aurion A/S

Demeter and organic cereals and grains

Demeter pioneers

Travel to the most northern part of Denmark and you will find one of the oldest organic and Demeter cereal processing mills in the country. Aurion was founded in 1974 with the sole purpose of producing organic and biodynamic cereal products. Organic and Demeter pioneers at the time, organic and Demeter first movers today.

We are based on a fundamental belief in balance between man and nature. Thus, sustainability is a cornerstone in our production.

Aurion boasts the largest selection of ancient grains in Scandinavia and has a vast variety of Demeter and organic grain products. The majority of all grains is produced by Danish farmers and all products are Demeter or organic.

Our love for natural high-quality products is a constant guiding principle in the company.

Gluten-free convenience products

Our gluten-free product range is the largest in Denmark and we have a wide number of gluten-free convenience products e.g. muesli and granola, cakes, rolls, porridges etc. No additives, merely pure and tasty products.

Want to know more?

Please contact managing director Brian Tholstrup Nybo:
tel.no. +45 2014 0721 e-mail brian@aurion.dk



Aurion A/S

Guldagervej 525 / DK-9800 Hjørring / Tel. +45 9896 3444 / Mail info@aurion.dk / aurion.dk